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Το φως της εντολής.
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Ορθόδοξη πίστη

 

Μια διάσημη Γαλλίδα ηθοποιός, η Φανή Αρντάν, σε πρόσφατη συνέντευξή της σε 
ελληνική εφημερίδα (ΒΗΜΑ), είπε και τα εξής:

«Η επιτυχία είναι κάτι, που σχεδόν δεν το καταλαβαίνεις. Ενώ στην αποτυχία 
μπορείς να δώσεις μια εξήγηση λογική. Επειδή η αποτυχία σε ξαναφέρνει 
αντιμέτωπο με τον εαυτό σου. Εγώ, γενικώς, δεν τα μπορώ τα κομπλιμέντα. Το 
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κομπλιμέντο είναι σαν το άρωμα. Το βάζεις, μυρίζει για λίγο, σε ευχαριστεί· και 
μετά το συνηθίζεις και δεν σου μυρίζει πια καθόλου· το μυρίζουν μόνο οι άλλοι έως 
ότου εξατμιστεί, οπότε δεν το μυρίζει πια κανένας. Μια προσβολή όμως ή μια 
βρισιά, όσο άδικη και  να είναι, είναι σαν ένα φως που μας δείχνει στο σκοτάδι, τι 
θα έπρεπε να είμαστε, ή τι θα έπρεπε να είχαμε κάνει. Άρα βοηθάει περισσότερο. 
Είναι παράξενο. Κάπου είχα διαβάσει, ότι μια διάσημη τραγουδίστρια δεν κρατούσε 
παρά μόνο τα γράμματα που περιείχαν υβριστικά ή προσβλητικά σχόλια για εκείνη. 
Και καταλαβαίνω, γιατί το έκανε. Επειδή ήθελε να είναι συνεχώς σε εγρήγορση». 
(περισσότερα…)
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